
Saksprotokoll i hovudutval for opplæring og kompetanse -  25.05.2021 
 
Orientering om ny budsjettfordelingsmodell til dei vidaregåande skulane burde vore ein RS-sak. 
 
Brev frå tillitsvalde for utdanningsforbundet i Sogn og Fjordane: «Har vi mista målet om å 
bli «landets beste skule» ut av sikte ?» burde vore ein RS-sak. 
 
Hovudutval for opplæring og kompetanse vedtok samrøystes å sette følgjande saker på sakskartet 
utan saksførelegg: 
 
RS 28/21 Ny budsjettfordelingsmodell til dei vidaregåande skulane. 
RS 29/21 Brev frå tillitsvalde for utdanningsforbundet i Sogn og Fjordane: «Har vi mista målet om å 
bli «landets beste skule» ut av sikte ? 
 
Pauline Tomren, MDG: Etterlyste saka «Rapportering på oppfølging av plaststrategi» sett på 
sakslista til dette møtet. 
 
Emil Gadolin, A: Etterlyste budsjettberegningsmodell, dvs den tekniske beregningsmodellen til 
dette møtet. 
 
Møteleiar: Det kan bli aktuelt med et ekstramøte før sumaren angåande 
budsjettberegningsmodellen. 
 
Jeanette Syversen, R, Etterlyste saka «Vestland som antirasistisk sone» til dette møtet. 
 
Fylkesdirektør opplæring orienterte kort om muntleg eksamen og om mogelegheitar for streik blant 
lærarar. 
 
 
 
 
 
Vedtak 
 
Innkallinga og sakslista vart godkjent med merknadene ovanfor. 
 
 
Orienteringar: 
 
Ny budsjettforhandlingsmodell til dei vidaregåande skulane v/seksjonsleiar Birthe Andersen 
Haugen 
og seksjonsleiar Ingeborg Lie Fredheim. 
 
Erfaringar frå arbeid med skulemiljøsaker i den vidaregåande skule ved mobbeombod Mari 
Kristine Morberg. 
 
 


